
Fra: chris schot <chris.slash1@hotmail.no> 
Sendt: 20. mai 2014 21:40 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fibernett 
 
Eg synes at risa/kårdalen burde få fibernett. Det kan gjøre det betre for oss som "speler", kjøpe billetter 
(utan at det blir ødelagt for dårligt internett) betale regninger raskere, kunne ha betre webcam chatting 
osv. Rett og slett ba betre kontakt med verden. Dette ville bare ha gjort oss glade og fornøyde. 


